
 

 Zápis 

z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka konaného dne 25.10.2021 

v 10:00 hod. v zasedací místnosti OÚ Řitka 

 

Přítomni: Mgr. Kamil Abbid – starosta obce, Marie Léblová, Martin Bartůněk, Miloslav Matoušek, 

Jaroslav Papež, Ivo Leitner 

Nepřítomni:  Filípek Ludvík – omluven  

                  Vašut Karel-omluven 

                     Sňozík Radek-omluven 

    Hosté: viz presenční listina. 

 

Zapisovatelkou zápisu byla navržena a schválena: p. Věra Macháčková  

Navržení a schválení ověřovatelé: p. Marie Léblová a p. Jaroslav Papež 

 

Starosta obce Mgr. Kamil Abbid přivítal všechny přítomné a v 10.03 hod. zahájil veřejné zasedání.  

 

 

Průběh veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka: 

 

Před samotným přistoupením k jednotlivým bodům programu se starosta zeptal přítomných 

zastupitelů, zda má někdo námitky k zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva. Nikdo 

z přítomných námitky neměl. Dále vznesl dotaz, zda má někdo námitky k programu, nebo by ho chtěl 

o nějaký bod rozšířit. Starosta navrhl, aby se program rozšířil o devátý bod, a to žádost včelařů o 

finanční podporu.  

Usnesení č. 1: 

Zastupitele se usnesli, že souhlasí s rozšířením programu zasedání o bod č. 9. 

 

Hlasování:     Pro: 6 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů    

 

 



Program: 

1.) Schválení rozpočtového opatření 

2.) Průtokové transfery pro MŠ 

3.) Operativní leasing – ČSOB LEASING 

4.) Schválení výše příspěvku pro MŠ Řitka na rok 2022 

5.) Žádost o zavedení obecního vodovodu a kanalizace do ulice Řevnická 

6.) Odkup obecního pozemku 

7.) Informace o stavu územního plánu 

8.) Informace o ekonomické stránce obce 

9.) Žádost o poskytnutí finančního příspěvku na podporu činnosti Včelařského spolku v roce 

2022 

V 10:07h přišel p. Ivo Leitner. 

Bod 1. programu: 

Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2021 ze dne 23.9. 2021, které bylo 

schváleno starostou. 

Usnesení č.1 

Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2021. 

Hlasování:     pro: 6 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Bod č. 2 programu: 

Usnesení č. 2: 

Zastupitelstvo zmocňuje starostu k provádění rozpočtových opatření u průtokových transferů pro 

příspěvkovou organizaci, Mateřská škola Řitka, okres Praha západ, na straně výdajů bez omezení 

částky. 

Hlasování:      pro: 6 hlasů      proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Původní zmocnění starosty ze dne 29.11. 2017 zůstává v platnosti, tzn. starosta může provádět 

rozpočtová opatření na straně příjmů bez omezení a na straně výdajů do částky Kč 100.000,- včetně 

v každém kalendářním měsíci. 

 

Bod 3. programu:    

Usnesení č.3 

Schvaluje se operativní leasing na nákladní auto Mitsubishi Fuso, sjednaný u ČSOB leasingové 

společnosti. 

Hlasování:     pro: 6 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 



 

Bod 4. programu: 

Usnesení č. 4 

Zastupitelstvo schvaluje výši příspěvku obce na rok 2022 pro příspěvkovou organizaci MŠ Řitka, okres 

Praha – západ ve výši Kč 729.000.- (Příspěvek je ve stejné výši jako na předchozí rok). 

Hlasování:     pro: 6 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Vzhledem k tomu, že nedopatřením došlo k prohození bodu 3 a 4 programu, zastupitelstvo schvaluje, 

aby bylo jejich schválení zapsáno tak, jako v programu zasedání.  

 

Bod 5. programu: 

Usnesení č. 5 

Zastupitelstvo podporuje vybudování vodovodu a kanalizace pro tuto lokalitu s tím, že nejdříve musí 

být splnění podmínky s tímto spojené (tzn. projekt, stavební povolení…..). Stavět se bude pouze za 

předpokladu, že obec získá na tuto výstavbu dotaci. 

Hlasování:     pro: 6 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů  

 

Bod 6. programu: 

Zastupitelstvo se dohodlo, že v rámci tohoto odkupu bude nutná schůzka s p. Jaroševským, jelikož se 

na zmíněném pozemku nachází vrty ve vlastnictví obce a je tedy nutné vyřešit do budoucna jejich 

zpřístupnění v případě prodeje pozemku. 

Bod 7 programu: 

Územní plán byl projednán začátkem roku na veřejném zasedání. Byla podána řada připomínek a 

námitek. V současné době se dokončuje jejich vypořádání. Bude následovat druhé projednání ÚP, 

které se bude týkat už jen těchto připomínek a námitek. Pořizování se trochu zdrželo kvůli stížnosti 

právních zástupců developerů (lokalita Ve Stružkách). ÚP tedy ještě není schválen, ale je zpracován. 

 

Bod 8. programu: 

V současné době má obec splaceno z částky 36 610 000,- Kč již 25 500 000,- Kč., zbývá tedy uhradit 

něco málo přes 11 000 000 ,- Kč. Tímto se obec dle fiskálních pravidel ministerstva financí dostala do 

„lichotivých čísel“.  

Zůstává doplatit jen půjčku na Vodovodní přivaděč Baně, ČOV a úvěr v souvislosti s ulicí Pražská. 

 



 Bod programu č. 9:  

Usnesení č. 6 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí finančního příspěvku formou daru pro Včelařský spolek Mníšek 

pod Brdy a okolí ve Výši 10. 000.- Kč. 

Hlasování:     pro: 6 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

 

- P. místostarostka informuje zastupitele, ž na prosincovém zasedání bude potřeba odhlasovat 

návrh nebo již konečné znění smlouvy na založení svazku ohledně svazkové školy. 

 

 

Zasedání bylo ukončeno v 10:28 hod. 

 

Po ukončení zasedání probíhala krátká diskuze s p. Matejčíkem a p. Vdovičenkem 

 

 

 

V Řitce dne 25.10 2021 

 

 

Zapisovatel:                                                                                                                Starosta: 

Věra Macháčková                                                                                                      Mgr. Kamil Abbid 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 

Marie Léblová                                                                                                              Jaroslav Papež 


